

No. 1264. DECLARATION ON THE CONSTRUCTION OF MAIN INTERNATIONAL TRAFFIC ARTERIES. SIGNED AT GENEVA ON 16 SEPTEMBER 1950¹

N° 1264. DÉCLARATION SUR LA CONSTRUCTION DE GRANDES ROUTES DE TRAFIC INTERNATIONAL. SIGNÉE À GENÈVE LE 16 SEPTEMBRE 1950¹

TERMINATION (*Note by the Secretariat*)

ABROGATION (*Note du Secrétariat*)

The European Agreement on main international traffic arteries (AGR) concluded at Geneva on 15 November 1975 was registered *ex officio* on 15 March 1983.²

L'Accord européen sur les grandes routes de trafic international (AGR) conclu à Genève le 15 novembre 1975 a été enregistré d'office le 15 mars 1983².

Pursuant to the provisions of its article 6 (3), the said Agreement, which came into force on 15 March 1983, terminates and replaces, in relations between the Parties, the above-mentioned Declaration of 16 September 1950.

Aux termes du paragraphe 3 de son article 6, ledit Accord, qui est entré en vigueur le 15 mars 1983, abroge et remplace, dans les relations entre les Parties, la Déclaration susmentionnée du 16 septembre 1950.

(15 March 1983)

(15 mars 1983)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 92, p. 91; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 10, 12 and 14.

² See p. 91 of this volume.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 92, p. 91; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 10, 12 et 14.

² Voir p. 91 du présent volume.